

Mission Prayer Movement: Japan

May 7, 2024

OLD (One Love Disciplers) Prayer Requests:

- 1) Some OLD members are on a mission trip to Wajima, one of the cities in Ishikawa affected by the 2024 Noto Earthquake. Pray for strength and reliance on the Holy Spirit's leading. OLD members feel a connection, as they have done a lot of relief work and community building in Iwate since the 2011 earthquake. Pray for discernment in how they can better serve and support the community in Wajima.
- 2) Praise God for one of the college students OLD has been discipling. Student A has grown so much in her faith this past year, and has recently made the commitment to take a gap year to serve on a one-year missions project in Wajima. Pray for spiritual protection and that her faith and love would continue to grow.
- 3) After unexpectedly being denied permanent residency, Eddie and his family renewed their missionary visas and are waiting to receive it. Pray that they will receive their visas without any issues. Pray also for their next steps, as they are considering possibly temporarily relocating to Wajima for a few months.
- 4) Praise God for the newly formed boys youth group. Pray for Tomo and Mark to have the patience, energy and wisdom to disciple the young boys. Pray that the boys will grow in their faith and love for God.

宣教禱告運動：日本

2024年5月7日

OLD的代禱事項

1. 一些 OLD 成員正在前往輪島進行宣教旅行，輪島是石川縣受 2024 年能登(Noto)地震影響的城市之一。求神賜給他們力量並依靠聖靈的帶領。OLD 成員感受到了一種聯繫，因為自 2011 年地震以來，他們在岩手縣做了很多救援工作和社區建設。為他們能夠更好地服侍和支持輪島社區的洞察力禱告。
2. 為 OLD 能為一位大學生進行門訓而讚美神。在過去的一年裡，學生 A 的信仰有了很大的成長，最近她承諾利用主間隔年在輪島參與為期一年的宣教計畫。祈求屬靈上的保護，並祈求她的信心和愛心能夠繼續增長。
3. 在意外地被拒絕獲得永久居留權後，Eddie 和他的家人續簽了宣教士簽證並正在等待領取。祈禱他們能夠毫無問題地獲得簽證。也為他們的下一步禱告，因為他們正在考慮暫時搬到輪島幾個月。
4. 為新成立的男童青年團契讚美神。祈求 Tomo 和 Mark 有耐心、精力和智慧來訓練這些小男孩。祈禱孩子對神的信心和愛不斷成長。